

95 學年度數學系傑出校友



劉江

數學系 59 年(1970)畢業

University of North Carolina at Chapel Hill PhD in statistics(1976)

Northwestern University Medical School, National Institute of Health

傑出事蹟：

- [1]美國心臟協會及美國流行病學會推選會員
- [2]美國及國際期刊包括 New England Journal of Medicine, JAMA, Circulation and Lancet 等發表 200 餘篇論文
- [3]擔任美國國家健康研究院,美國心肺和血液研究所資助的三個大型長期前瞻性研究芝加哥中心的主持人(1983 年至今)
- [4]擔任美國國家健康研究院多個委員會委員(包括研究計劃評審委員會及臨床試驗資料安全監督委員會)
- [5]擔任伊利諾伊州健康衛生署動脈硬化顧問委員會委員(2005 年至今)
- [6]獲得美國國家健康研究院“研討開發”獎(1984)
- [7]擔任台灣中央研究院生物醫學研究所研討會共同主講人
(1987,1989,1990,1992)
- [8]擔任台灣國家衛生研究院研究計劃評審委員會委員(2000 年至今)
- [9]擔任中國醫學科學院心血管研究所心血管流行病研討會主講人
(1986,1989,1994)
- [10]在許多國際會議或研討會上受邀發表講演

經歷：

- [1]美國西北大學醫學院預防醫學系教授系副主任及醫學系教授
- [2]Associate Chair for Research, Department of Preventive Medicine, Northwestern University Feinberg School of Medicine
- [3]Professor, Department of Preventive Medicine, Northwestern University Feinberg

School of Medicine

- [4] Director, Division of Cardiovascular Epidemiology, Department of Preventive Medicine, Northwestern University Feinberg School of Medicine
- [5] Director of Research, Department of Preventive Medicine, Northwestern University Feinberg School of Medicine
- [6] Professor, Department of Medicine, Northwestern University Feinberg School of Medicine
- [7] Director, MESA Chicago Center
- [8] Director, CARDIA Chicago Center
- [9] Convener, Biostatistics Division, Department of Preventive Medicine, Northwestern University Medical School
- [10] Associate Professor, Department of Community Health and Preventive Medicine, Northwestern University Medical School